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اقتصادی

عص�رآزادی/ س�رویس اقتصادی: نخس�تین 
جلس�ه کمیس�یون دانش بنیان و بهبود فضای 
کس�ب  و کار ات�اق بازرگانی تبری�ز با محوریت 
تدوی�ن برنام�ه کمیس�یون برای س�ال ۱۴۰۳، 
بررسی قوانین مُخل کسب  و کار، بررسی پیش  
نویس سند نقشه  راه دانش  بنیان  شدن اقتصاد 
و تش�کیل کمیت�ه بهب�ود فضای کس�ب  و کار 

برگزار شد.
رئیس این کمیس��یون با اشاره به برگزاری چندین 
جلسه تخصصی در این کمیسیون، بر ضرورت تدوین 
برنامه کمیسیون برای سال ۱۴۰۳ به  منظور بررسی 
دقیق تر موضوعات در جلسات سال جاری تأکید کرد 
و گف��ت: هدف این کمیس��یون در ابتدا، شناس��ایی 
قوانین مُخل کس��ب  و کار و سپس ارائه استراتژی و 

راهکارهای حذف این موارد است.
نوی��د امجد ب��ا بیان اینکه اصلی تری��ن وظیفه این 
کمیس��یون، بهبود فضای کس��ب  و کار است افزود: 
بهب��ود فضای کس��ب  و کار، در جامع��ه امروزی کار 

بسیار سنگینی بوده و به  راحتی میسّر نمی شود.
وی اضافه ک��رد: زمانی که صحبت از بهبود فضای 
کسب  و کار می ش��ود ما با دو رویکرد کمی و کیفی 
س��روکار داریم، اگر قرار بر بهب��ود رویکرد کمی که 
بیشتر موردپسند بخش دولتی است، باشد، می توان 
از طرق مختلف، آمار را رو به بهبود نشان داده و بهتر 
جلوه داد، اما آنچه مورد تأکید بخش خصوصی است، 
ارتقای کیفی اس��ت چرا که کس��ب  و کارها نیازمند 

اقدامات کاربردی و عملی هستند.
امج��د تاکید ک��رد: وضعیت آذربایجان ش��رقی در 
حوزه اقتصاد دانش بنیان اصلًا رضایت  بخش نیس��ت 
و در ح��ال حاض��ر با چالش های متع��ددی از جمله 
در رابطه با تش��تت آرا و دی��دگاه  ها، عدم پذیرش و 
قبول دیگری، رقابت ناس��الم و غیره مواجه هستیم، 
در این ش��رایط تدوین برنامه و سند ضروری است و 
هر حرکتی کوچکی در راس��تای جلوگیری از تشتت 

آرا و دیدگاه، می تواند تحول آفرین باشد.
صنای�ع پایین  دس�تی در ج�دال بین مرگ و 

زندگی
رئیس کمیس��یون معادن و فلزات ات��اق بازرگانی 
تبریز نی��ز با بیان اینک��ه تولید واحده��ای فولادی 

اس��تان سال  به  س��ال در حال کاهش است گفت: به  
دلیل محدودیت انرژی در استان، واحدهای ما با ۲۰ 

الی ۳۰ درصد ظرفیت خود فعالیت می  کنند.
امید ظفر با اش��اره به اینکه در س��ال ۱۴۰۲ تراز 
تجاری کش��ور منفی بود افزود: دولت باید شرایطی 
را فراهم آورد که بتوانیم از خام  فروش��ی کاسته و به  
س��مت صادرات صنایع پایین  دستی، با ارزش  افزوده 

بالا حرکت کنیم.
وی تأکید کرد: وضع صنعت فولاد در کل کش��ور 
مس��اعد نب��وده و صنای��ع پایین  دس��تی در جدال 
بین مرگ و زندگی هس��تند، در این ش��رایط صدور 
بخش��نامه های جدید و خلق  الس��اعه و وضع قوانین 
مخ��ل کس��ب  و کار، لطم��ه زیادی ب��ه این صنعت 

می زند.
رئیس کمیس��یون معادن و فلزات اتاق تبریز، اخذ 
چندب��اره عوارض از مواد خ��ام و نیمه خام را یکی از 
مش��کلات این صنعت عنوان کرد و خواستار تعیین 
نهاد متولی مشخصی برای این امر شد و تاکید کرد: 
تف��اوت قیم��ت ارز دولتی و آزاد از دیگر مش��کلات 
بزرگ است که نه  تنها دغدغه صنایع معدنی و فلزی، 

بلکه مشکل تمام فعالان اقتصادی است.
لزوم شناسایی شاخص های تأثیرگذار

نائب  رئیس کمیس��یون دانش بنیان و بهبود فضای 
کس��ب  و کار اتاق تبریز نیز گفت: بر اس��اس ماده ۴ 

قانون بهبود مس��تمر محیط کسب  و کار، اتاق ها باید 
به  منظور اطلاع سیاس��ت  گذاران از وضعیت محیط 
کسب وکار در کشور، شاخص های ملی محیط کسب  
و کار در ای��ران را تدوین و به  طور س��الانه و فصلی 
حس��ب مورد به تفکیک استان ها، بخش ها و فعالیت 

اقتصادی سنجش و اعلام کنند.
سخاوت خیرخواه ادامه داد: بر این اساس وظیفه ما 
در این کمیس��یون، شناسایی شاخص های تأثیرگذار 
در محیط کس��ب  و کار و سپس ارائه پیشنهادات به 
سیاست گذاران است، چنانچه قبلًا نیز این رویه انجام  
شده و می توانیم در سال  جاری با تعریف شاخص های 
جدی��د از قبیل بهره گیری از قابلیت هوش مصنوعی 
 و فناوری ه��ای بالات��ر، فض��ای موج��ود را بهب��ود 

بخشیم.
وی، بح��ث کمبود و محدودیت انرژی، بی انگیزگی 
و بی  علاقگی نیروی انس��انی ب��رای کار و فعالیت در 
بخش تولیدی و وجود قوانین مخل کس��ب وکار را از 
مهم ترین س��رفصل های مطرح در ح��وزه کار عنوان 
ک��رد و پیش��نهاد داد: موارد طرح  ش��ده در اولویت 
کاری کمیسیون قرار بگیرند زیرا ایجاد فضایی برای 
ورود نیروها و افکار جدید به بدنه تولید و فضای کار 

ضرورت دارد.
تصمیم  گیری مباحث پشت درهای بسته

رئیس انجمن ف��ولاد آذربایجان هم گفت: بهترین 

برنامه برای کمیس��یون دانش بنی��ان و بهبود فضای 
کس��ب  و کار اتاق تبریز، می توان��د تهیه جدولی در 
رابطه با دس��ته  بن��دی محصولات، تخمی��ن میزان 
هزینه تولید، س��رمایه مورد نیاز، بازارهای صادراتی 

و کشورهای مقصد و غیره باشد.
نوی��د نواده اباذر در رابطه با محوریت لیس��ت مواد 
خام و نیمه خام و عوارض و کسورات افزود: در انجمن 
اقدام به طرح ۱۰ بند از مش��کلات اساس��ی کرده و 
به اس��تاندار آذربایجان  ش��رقی ارسال کردیم سپس 
از طریق اس��تانداری، این نامه به مسئولین کشوری 
مربوطه ارجاع داده ش��د اما تاکنون هیچ پاسخی در 

این زمینه صورت نگرفته است.
وی از ارس��ال ای��ن نامه به ات��اق بازرگانی تبریز و 
اتاق ای��ران و پیگیری مش��کلات از طریق ش��ورای 
گفتگوی دولت و بخ��ش خصوصی خبر داد و اضافه 
ک��رد: مهم ترین دلیل مش��کلات موجود در کش��ور، 
تصمیم  گیری پش��ت درهای بسته است و مشورت با 
بخش خصوصی، قبل از تدوین قوانین و بخشنامه ها 

فراموش شده است.
نواده اباذر در پایان جلس��ه کمیسیون دانش بنیان 
ات��اق تبریز با بیان اینکه می��زان صادرات فولاد طی 
س��ال های اخیر به  ش��دت کاهش یافته است تاکید 
کرد: اگر ش��رایط به  همین منوال پیش برود، چیزی 

از صنعت فولاد آذربایجان شرقی باقی نمی ماند.

رئیس ستاد نوسازی ناوگان و اسقاط خودروهای فرسوده گفت: 
در سال گذشته ۷۲ هزار و ۲۲۸ دستگاه خودرو اسقاط داشته ایم 
که این آمار نس�بت به مجموع چهار سال گذش�ته از ۹۸ تا ۱۴۰۱ 

رشد ۲۵ درصدی را نشان می دهد.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایرنا، مهران س��الاری در جمع خبرنگاران 
اظهار داش��ت: این تعداد خودروی اس��قاطی ش��امل خودروهای سبک و 
س��نگین می ش��ود که منجر به صرفه جویی ۶۶۶ میلی��ون لیتر بنزین و 
گازوئیل ش��ده اس��ت. وی افزود: صرفه جوی��ی ۴۴۷ میلیون دلار درآمد 
از مح��ل صادرات س��وخت، صرفه جویی ۱۵۲ میلی��ون دلار از پرداخت 
یارانه پنهان سوخت توسط دولت و کاهش ۹۰۰ نفری تصادفات رانندگی 
از محل اس��قاط خودرو داش��ته ایم. به گفته رئیس ستاد نوسازی ناوگان 
و اس��قاط خودروهای فرس��وده، همچنین اقساط خودرو در سال گذشته 

نسبت به سال ۱۴۰۱، ۲۲۸ درصد رشد را شاهد بودیم.
وی با بیان اینکه در س��ال گذشته مجوز ش��ماره گذاری یک میلیون و 
۴۰۰ هزار دس��تگاه صادر شده اس��ت گفت: از این تعداد ۱۵ هزار و ۶۷۸ 
دس��تگاه مجوز برای خودروهای وارداتی اس��ت. سالاری ادامه داد: از ۱۵ 
هزار و ۶۷۸ مجوز تعداد هش��ت هزار مجوز به واردات رس��می، پنج هزار 
و ۷۳۹ ب��ه خودروهای بند ث م��اده ۳۰ قانون احکام دایمی، ۸۵۴ مجوز 
برای مزایده فراجا و بقیه مجوزها برای سایر خودروهای وارداتی اختصاص 
یافت. وی با بیان اینکه بر اساس ابلاغ قائم مقام وزیر در اواخر سال ۱۴۰۱ 
اس��قاط خودرو به س��ازمان گسترش و نوس��ازی صنایع ایران محول شد 
گفت: در اردیبهشت سال ۱۴۰۲ یک ستاد در این زمینه تشکیل شد که 

اقداماتی در حوزه اس��قاط خودرو انجام شده است که شاهد رشد در این 
حوزه هس��تیم. رئیس ستاد نوسازی ناوگان و اسقاط خودروهای فرسوده 
ابراز داش��ت: در قانون هوای پاک بالاترین ش��اخص به اس��قاط خودرو و 
نوس��ازی اختصاص یافته اس��ت ک��ه در کاهش آلودگی هوا موثر اس��ت. 
همچنین هش��ت درصد تصادفات جاده ای ناش��ی از خودروهای فرسوده 
اس��ت. وی با اش��اره به اینکه آیین نامه اجرایی ماده ۱۰ قانون ساماندهی 
صنعت خودرو از اواخر س��ال گذش��ته ابلاغ شد گفت: این آیین نامه یکی 
از پیش��رفته ترین آیین نامه ها در ۱۸ س��ال اس��ت که در آن به اقدامات 
سلبی )منع تردد خودروهای فرسوده در کلان شهر و عدم امکان تعویض 
پلاک به پلاک کلان شهرها( و موارد تشویقی از جمله پرداخت تسهیلات 
و اختص��اص س��همیه ۲۰ درصدی از تولید خودروس��ازان ب��ه دارندگان 

خودروهای فرسوده، افزایش یارانه دولتی و سایر موارد توجه شده است.
س��الاری افزود: رویکرد واردات و برقی س��ازی خودروها از سال گذشته 
ش��تاب گرفته است که رویکردهای این موضوع در آیین نامه دیده شده و 
مش��وق هایی در نظر گرفته شده اس��ت. وی با اشاره به برنامه های امسال 
گفت: در س��ه س��ال اول این آیین نامه مخصوص کلان شهرها دیده شده 
است و ش��امل اتوبوس، تاکسی و موتورس��یکلت می شود و در سال های 
آینده خودروهای ش��خصی را نیز شامل خواهد شد. رئیس ستاد نوسازی 
ناوگان و اس��قاط خودروهای فرس��وده عنوان کرد: ۲۵۵ هزار دستگاه را 
امس��ال نوس��ازی خواهیم کرد همچنین در قانون برنامه توس��عه هفتم 
به موضوع اس��قاط خودرو پرداخته ش��ده اس��ت تا در ظرف پنج سال در 
هر س��ال به ۵۰۰ هزار دس��تگاه اسقاط در س��ال برسیم. وی خاطرنشان 
کرد: امس��ال را س��ال تحول در اسقاط موتورس��یکلت قرار داده ایم یکی 
از اولویت ها برای ارایه تس��هیلات در کلان شهرهاس��ت. س��الاری جدول 
میزان تولید گواهی اس��قاط حاصل از اسقاط خودروهای فرسوده را طبق 
آیین نامه اجرایی ماده ۱۰ قانون س��اماندهی صنع��ت خودرو اعلام کرد. 
رئیس س��تاد نوس��ازی ناوگان و اسقاط خودروهای فرس��وده با اشاره به 
اینکه از ۳۵ میلیون خودروی در حال تردد، مجموع خودروهای فرس��وده 
کش��ور ۱۳ میلیون و ۵۱ دس��تگاه است گفت: از این تعداد ۱۱ میلیون و 
۲۰۰ هزار موتورس��یکلت، یک میلیون و ۳۰۰ دس��تگاه س��واری و ۱۹۰ 
هزار دس��تگاه تاکس��ی فرس��وده داریم.  وی ابراز کرد: میزان آلایندگی 
موتورسیکلت فرسوده نسبت به خودروی فرسوده ۱۴ برابر است و این امر 

منجر به برنامه ریزی بیشتر است.

مدیرعام�ل هلدین�گ پتروپالای�ش اصفه�ان 
درآئین امضای قرارداد سایت پالایشگاه اصفهان 
درهرم�زگان که با حضور اس�تاندار این اس�تان 
برگزار ش�د با اش�اره به اینکه احداث سایت دوم 
پالایشگاه اصفهان درهرمزگان کار بسیار بزرگی 
اس�ت که پالایش�گاه اصفهان را جزو س�رآمدان 
صنعت پالایش کش�ور قرار خواه�د داد افزود: ما 
قصد داریم در هرمزگان پالایشگاه ۱۲۰ هزار بشکه 

ای ایجاد کنیم .
به گزارش خبرنگار رس��انه ای واحد روابط عمومی 
و بی��ن المل��ل هلدینگ پترو پالای��ش اصفهان،دکتر 
محسن قدیری، درزمینه احداث سایت دوم پالایشگاه 
اصفه��ان در بندرعباس توضیح داد: بزودی تجهیزات 

پالایشگاهی به کشور منتقل خواهد شد.
وی با اشاره به اینکه هلدینگ پتروپالایش اصفهان 
برای خرید این پالایشگاه ۱۳ میلیون یورو اختصاص 
داده اس��ت که تجهیزات آن در ح��ال حمل به ایران 
اس��ت افزود: برای احداث س��ایت دوم پالایشگاه در 
هرمزگان کار نقش��ه ب��رداری از ۲ ماه آینده ش��روع 
خواهد ش��د و س��پس ساخت س��یویل و فونداسیون 
انجام می شود، این اقدامات به سرعت تا انتهای سال 

آینده انجام خواهد شد.
وی با تاکید به این که برای ترخیص تجهیزات این 
پالایش��گاه نیازمند هماهنگی و همکاری استانداری 
هرمزگان هس��تیم ادامه داد: اگر چ��ه هزینه های ما 
دریک استان دیگر برای احداث پالایشگاه بیشتر شده 
است اما ایجاد این پالایشگاه در بندرعباس کاربسیار 

بزرگی خواهد ب��ود، امیدواریم که برای قیمت زمین 
نیز هماهنگی و مساعدت های لازم توسط استانداری 

هرمزگان با ما انجام شود.
دکترقدیری، به این مس��ئله نیز اش��اره داشت که 
سال قبل برای اقدامات پالایشگاه هرمزگان ۲۰ همت 
اعتبار ازس��وی پالایشگاه اصفهان اختصاص داده شد 

افزود: ۲۰ همت نیز امس��ال ب��رای این کار تخصیص 
خواه��د یافت و پیش بینی ما ب��رای این پروژه ۲۵۰ 

میلیون یورو است.
وی با اش��اره به اینکه روش های سرمایه گذاری و 
انتخاب پیمانکار انجام ش��ده است گفت: ان شاءا… 
اقدامات��ی که برای اداره صمت و محیط زیس��ت نیاز 
اس��ت نیز با پیگیری استانداری هرمزگان انجام شود 
در ای��ن زمینه کری��دور ها و حریم ه��ای انتقال نیز 

مشخص گردیده است .
در ادامه نیز مهدی دوستی، استاندار هرمزگان گفت: 
طبق مصوبه رس��می دولت؛ اس��تفاده از مرز رس��می 
هرمزگان با دیگر کشورها و انجام راه آهن درحال انجام 
اس��ت که در این زمینه عرصه ای را مشخص نموده ایم 
که با قدری استحصال این زمین را نیز در بندر در اختیار 

پالایشگاه اصفهان قرار دهیم .
وی درباره موقعیت س��ایت پالایش��گاه اصفهان در 
بندرعب��اس گف��ت: ۴۶۸هکتار زمی��ن در منطقه ای 
در شمال شرقی هرمزگان برای این کار درنظرگرفته 
شده اس��ت که هم فاصله زیست محیطی آن رعایت 
ش��ده و دو خط انتقال نیز دراین محدوده وجود دارد 

که دارای دو جاده دسترسی است.

رئیس ستاد نوسازی ناوگان و اسقاط خودروهای فرسوده خبر داد:

رشد ۲۵ درصدی اسقاط خودرو/ صدور مجوز شماره گذاری برای ۱.۴ میلیون خودرو

با حضور مدیر عامل هلدینگ پتروپالایش اصفهان و استاندارهرمزگان صورت گرفت:

قرارداد سایت پالایشگاه اصفهان درهرمزگان امضاء شد

بهبود فضای کسب  و کار به راحتی مُیسر نمی شود
در نخستین جلسه کمیسیون دانش  بنیان و بهبود فضای کسب  و کار اتاق تبریز در سال جدید تاکید شد؛

رئیس انجمن فولاد آذربایجان: با شرایط فعلی چیزی از صنعت فولاد آذربایجان شرقی باقی نمی  ماند

شهردار خبر داد:

بهره برداری از طرح های عمرانی محله خلجان تبریز 
تا پایان نیمه نخست امسال

عصرآزادی/ ش�هردار تبریز با بیان 
اینک�ه اج�رای ط�رح ناحی�ه محوری 
موج�ب تس�ریع در ح�ل مش�کلات 
محل�ه ای می ش�ود، گفت: ش�هرداری 
امس�ال اهتم�ام وی�ژه ای در بهب�ود 
س�رانه های خدماتی فرهنگی محلات 

الحاقی همچون خلجان دارد.
یعقوب هوش��یار روز یکشنبه در دومین 

بازدید از محلات کم برخوردار ش��هر در س��ال جاری ، در بازدید از محلات خلجان با همراهی 
تعدادی از اعضای شورای شهر تبریز، اظهار کرد: بررسی مشکلات و بازدید میدانی از محلات 
با هدف تس��ریع در حل معضلات ش��هری و اس��تقرار هرچه بیش��تر طرح ناحیه محوری در 

دستورکار امسال شهرداری قرار دارد.
وی با بیان اینکه اجرای طرح ناحیه محوری نقش موثری در شناس��ایی و رفع مش��کلات 
محلات شهر دارد، افزود: بهبود خدمات محله ای با محوریت مناطق کم برخوردار در دستورکار 
مناطق دهگانه قرار دارد بر همین اس��اس، بازدید و بررسی مشکلات شهری  محلات خلجان 

صورت گرفته است.  
وی در بازدید از س��اختمان اداری شهرداری ناحیه خلجان ضمن تاکید بر تسریع عملیات 
عمرانی تشریح کرد: این پروژه در چهار طبقه شامل فرهنگسرا در حال احداث بوده و عملیات 

عمرانی آن ۳۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
شهردار تبریز خاطرنشان کرد: بهسازی روشنایی و بهبود وضعیت آسفالت معابر، بهره برداری 
از س��الن ورزش��ی خلجان، احداث پارک محله ای جدید و احداث مجموعه فرهنگی از جمله 

پروژه های حائز اهمیت مورد تاکید مدیریت شهری در محله خلجان بود.
وی در پایان گفت: مقرر شد خدمات محله ای و برخی پروژه های عمرانی تا اواخر شهریورماه 

توسط شهرداری منطقه ۷ افتتاح و تقدیم اهالی خلجان شود.
رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر تبریز نیز در حاشیه این بازدید 
اذعان کرد: در این  بازدید میدانی چند س��اعته مطالبات و معضلات ش��هری محلات خلجان 
بررس��ی شد و درنهایت مقرر ش��د، مدیران منطقه ۷ ش��هرداری تبریز چندین پروژه شامل 
س��اختمان اداری ناحیه خلجان، فرهنگسرا، حل مش��کل روشنایی برخی و بهسازی آسفالت 

معابر را در اولویت کاری قرار دهند.
غلامرضا احمدی با بیان اینکه اهالی و شهروندان خلجان در بحث مسیرگشایی و موضوعات 
دیگر حداکثر همکاری را با ش��هرداری در جهت تس��ریع اجرای پروژه های عمرانی داشته اند، 
افزود: در پایان این بازدید مقرر ش��د، پروژه های فوق الذکر تا پایان ش��هریور س��ال جاری به 
اتمام رس��یده و در خدمت ش��هروندان فهیم خلجان قرار گیرد. در این بازدید حجت الاسلام 
رسول برگی، علیرضا نوای باغبان، حکیمه غفوری، یاسین بجانی و حجت الاسلام سیدکاظم 

زعفرانچی لر از اعضای شورای اسلامی شهر تبریز حضور داشتند.

انتصابات جدید در بانک ایران زمین
عصرآزادی/ س�رویس بانک و بیمه: 
به منظور چابکسازی و ارائه خدمات با 
کیفیت به مشتریان، انتصابات مدیران 
و معاونین اس�تانی بانک ایران زمین، 

انجام شد.
عصرآزادی – ف��راز پیمان؛ طی احکامی 
از س��وی مدیریت ارش��د ای��ن بانک، رضا 
پیش��اهنگ به عنوان مدیر منطقه اس��تان 
ه��ای خراس��ان جنوب��ی و سیس��تان و 

بلوچستان، محمدرسول خوشنام به سمت مدیر منطقه غرب تهران و البرز، بهزاد ترویجی به 
عنوان سرپرس��ت مدیریت منطقه اس��تان های گیلان، قزوین و زنجان و مجتبی قناعتیان به 

سمت سرپرست مدیریت منطقه شرق تهران این بانک منصوب شدند.
لازم به ذکر اس��ت همچنین فرش��اد جعفرنژاد به عنوان معاون مالی اداری مدیریت منطقه 
استان های آذربایجان شرقی، غربی و اردبیل، کوروش کیانی گیلان به سمت معاون مدیریت 
منطقه استان های کرمانشاه، کردستان، ایلام و همدان و قاسم محمد زمان به عنوان معاون 
مالی اداری مدیریت منطقه اس��تان های اصفهان، ق��م، مرکزی، چهارمحال و بختیاری بانک 

ایران زمین منصوب شدند.
گفتنی اس��ت ایجاد انگیزه و افزایش مس��ئولیت پذیری در بین همکاران و سرمایه انسانی 
جوان در این بانک و ارائه س��رویس های مطلوب به مش��تریان از اه��داف این انتصابات بوده 

است.

گوشت تنظیم بازاری وارداتی به زودی در سراسر 
کشور عرضه می شود

دبی�ر انجمن صنفی صنعت گوش�ت 
بس�ته بن�دی و پروتئین�ی کش�ور از 
عرضه سراسری گوشت تنظیم بازاری 

وارداتی از ۲۰ روز دیگر خبر داد.
به گزارش ایسنا مس��عود رسولی اظهار 
ک��رد: در تمام فروش��گاه های زنجیره ای و 
غرف میادین، ران،  دس��ت و راسته گوساله 
به قیمت ۲۹۹ هزارتومان،  چرخ کرده ۲۷۵ 
هزارتوم��ان و مخلوط نیز ب��ا قیمت ۲۸۵ 

هزارتومان عرضه می شود.
وی افزود: فعلا این گوش��ت تنظیم بازاری وارداتی برای تهران و البرز است ولی از روزهای 

آینده با افزایش واردات در سایر استان ها نیز عرضه صورت می گیرد.
دبیر انجمن صنفی صنعت گوش��ت بسته بندی و پروتئینی کشور، تصریح کرد: به نظر می 
رس��د تا ۲۰ روز آینده گوش��ت تنظیم بازاری وارداتی در سراسر کشور و در کلیه فروشگاه ها 

عرضه شود.

اجرای تکالیف قانون مبارزه با پولشویی وارد فاز 
جدیدی شد

با موافقت وزیر امور اقتصاد و دارایی 
در خصوص توس�عه و ارتقای ساختار 
مب�ارزه ب�ا پولش�ویی و تامی�ن مالی 
تروریس�م، اج�رای تکالی�ف قانون و 
مقررات مبارزه با پولش�ویی در کشور 

وارد فاز جدیدی شد.
به گ��زارش ایرن��ا از وزارت اقتصاد، دبیر 
ش��ورای عالی پیشگیری و مقابله با جرایم 

پولش��ویی و تامین مالی تروریس��م در این خصوص عنوان کرد: مبارزه با شبکه های پولشویی 
و جرایم منش��أ نیازمند ایجاد شبکه های س��ازمان یافته بین دستگاهی است. چرا که مبارزه 
با فس��اد سازمان یافته که عمدتا پولش��ویی از این جنس است، نیازمند ساختارهای سازمان 

یافته است.
ه��ادی خان��ی در این رابط��ه به ایجاد ادارات مبارزه با پولش��ویی و تامین مالی تروریس��م 
در مراک��ز اس��تان ها با اهدافی نظی��ر نظارت بر اجرای قانون و مقررات مبارزه با پولش��ویی و 
س��ازماندهی ظرفیت های ضد فساد کش��ور در نقاط اس��تانی، تدقیق در شناسایی معاملات 
مش��کوک، پیگیری پرونده های ارجاعی به ش��عب قضایی استانی با موضوع پولشویی و تامین 
مالی تروریسم، توسعه زیرس��اخت های آموزشی و فرهنگ سازی جرایم منشأ در بین خواص 

و عوام و... اشاره کرد.
معاون وزیر اقتصاد افزود: در اسفند ماه سال گذشته و در جهت تحقق وعده مبارزه با فساد 
دولت مردمی و وزارت امور اقتصادی و دارایی، ۷۵ شخص مظنون به پولشویی با جرایم منشأ 
متفاوت و با گردش مالی قابل توجه به ش��عب قضایی اس��تان ها ارسال شده است و این روند 

ادامه خواهد داشت.

مدی�رکل دفتر بازرس�ی و نظارت بر کالاهای اساس�ی وزارت جهاد کش�اورزی فروش 
گوس�فند با کارت ملی را تکذیب کرد و گفت: چنین موضوعی صحت ندارد و فروش دام 

به طور معمول در حال انجام است.
به گزارش خبرنگار مهر، برخی رس��انه ها خبری مبنی بر فروش گوس��فند با کارت ملی منتش��ر 

کردند که با پیگیری خبرنگار مهر این موضوع تکذیب شد.
مسعود امرالهی، مدیرکل دفتر بازرسی و نظارت بر کالاهای اساسی وزارت جهاد کشاورزی به مهر 

گفت: چنین موضوعی صحت ندارد و فروش دام به طور معمول در حال انجام است.

وی با بیان اینکه دام توس��ط دامدارها و در همکاری با کشتارگاه ها تولید و توزیع می شود، افزود: 
اگر مبادله ای با کارت ملی صورت گرفته باید گزارش شود تا با آن برخورد لازم انجام شود.

در ادامه افش��ین صدر دادرس، مدیرعامل اتحادیه دام س��بک ه��م در گفت وگو با مهر ضمن رد 
موض��وع، عنوان کرد: چنین اخباری تأیید نمی ش��ود و هر فرد برای خری��د دام می تواند به دامدار 

مراجعه کند یا میادین دام که در شهرها مشخص است.
وی افزود: در تهران نیز مراکز سه گانه عرضه مستقیم دام سازمان میادین میوه و تره بار شهرداری 

در حال توزیع دام سبک است.

فروش 
گوسفند 
با کارت 
ملی!


